
 

 AFDELING 20 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 31. oktober 2019 

Til stede var Susanne, Jack og Ebbe   

 

 

 

 

1. Bemærkninger til referat af afdelingsmødet 5. september 

De under beretningen nævnte vejbump skal søges gennem NAB som vedtaget på 

formandsmødet. Ebbe kontakter NAB herom. Genopretning af de skæve lygtepæle 

på den interne vej skal ligeledes adresseres til kommunen. 

 

2. Eksterne forhold   

Ebbe orienterede om det nyligt afholdte formandsmøde. Referat af mødet sendes til 

Susanne og Jack. 

 

3. Interne forhold 

Med henblik på møde mellem NAB og Elke, som Ebbe deltager i, afventer vi, at Jan 

indkalder til mødet. Ebbe og Susanne nedfælder hver især en stikordsliste om 

uafklarede forhold vedrørende pasning af fællesarealerne. Det handler blandt andet 

om pasningen af gadekæret, rensning af tagrender og beplantningen mod vest. 

Affaldsstationen ved Blansgård bliver fyldt med blade fra træerne og det bør 

overvejes at overdække stationen. Generelt bør det også overvejes at opsætte 

belysning i affaldsstationerne. Vi tager det op på vores næste møde. 

 

4. Eventuelt 

Som tidligere vedtaget vil bestyrelsen byde nye beboere velkommen i bebyggelsen. 

Ellen er trådt tilbage som suppleant. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                             

Referat/Ebbe 6. november 2019. 


